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 كلية الآداب واللغات
 قسم اللغة والأدب العربي

 في اللغة والأدب العربيمذكرة مقدمة لنيل شھادة الماستر 

 

             حديث ومعاصر أدب: صـتخص

 ع.أ/710/65: رمز المذكرة

 

 

 :وعــــوضــــــالم

كيف ترضع من الّذئبة "صورة الآخر في رواية 

 لعمارة لخوص" دون أ ن تعضك
 

 :إشــــراف                                                                   : ةالطالب إعداد

 د شريف بموسى عبد القادر.أ                                              مسعودي زليخة

   

 

 لجنة المناقشة

 رئيسا مختاري زين الدين الدكتور.أ

 ممتحنا   بن يحيى فتيحة الدكتور.أ

 مشرفا مقررا شريف بموسى عبد القادر الدكتور.أ
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La recherche tente de regarder l'image de l'autre comme décrit dans le roman 

"Comment téter du lupus sans vous mordre", Amara Lakhous, et il 

commence par présenter la vie de l'écrivain et son parcours littéraire avec une 

présentation générale de la roman, puis parler du concept de soi et de l'autre. 

Et se termine par la déclaration de l'image de l'autre dans le roman 

"Comment téter du lupus sans vous mordre" différentes manifestations, 

indiquant les dimensions psychologiques et sociales en plus des 

caractéristiques externes, comme le démontre le roman 

Mots-clés: auto, Autre, image, psychologique, physique, sociale

 

The research attempts to look at the image of the other as described in the 

novel "How to suckle from lupus without bite you," Amara Lakhous, and he 

begins by presenting the life of the writer and his literary path with a general 

presentation of the novel, and then talking about the concept of self and 

other. And ends with the statement of the image of the other in the novel 

"How to suckle from lupus without you bite" different manifestations, 

indicating the psychological and social dimensions in addition to the external 

features, as demonstrated by the novel, 

Keywords: self, Other, image, psychological, physical, social, 


